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WiSH Outdoor 

Van vrijdag 4 tot en met zondag 6 juli is WiSH Outdoor. Het afgelopen jaar trok het evenement ruim 

35.000 bezoekers. 

 

Toelichting 

 Ben te oud 

 Geen bezoeker, maar al jaren trouw vrijwilliger 

 Heb WISH vanaf het 2e jaar altijd bezocht en ook het ZOO festival ! Ben daar n.l.als vrijwilliger 
actief waardoor Je het gehele festival meemaakt tot het einde. 

 Ik hou niet van festivals. Leuk voor mensen die dit wel graag doen, maar is niet aan mij besteed. 
Die herrie hoor ik wel in de achtertuin! 

 Ik moet werken 

 Is beslist niet mijn muziek.  

 Mijn zoon (15) gaat wel op zondag.  Wish is een belangrijk ëxportproduct" voor Laarbeek. Heeft 
een erg goede naam, met name ook vanwege de familiezondag. Het zet Laarbeek prima op de 
kaart " 

 Niet echt mijn muziek 

 Vorig jaar waren we op vakantie, jaren daarvoor wel op WiSH geweest 

 Vorig jaar was mijn vrouw hoogzwanger. 

 Wij zijn de 80 gepasseerd 
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1 Was u één van deze bezoekers? 
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In welke mate bent u het (on)eens met de volgende stelling? 

 

Toelichting 

 Is toch geweldig dat een stelletje jongelui dit zo voor elkaar hebben gekregen Ook dit jaar ziet 
het er weer geweldig uit zo te zien vanaf de weg. 

 Infrastructuur ontoereikend, Gevaarlijk bij calamiteiten. 

 Ik vind het wel een aanwinst, maar ik ga zelf een weekend weg vanwege de herrie, vooral op de 
zaterdag. 

 Ik ga er niet heen en heb er niks mee, dus voor mij maakt het niet uit of het wel of niet 
doorgaat. Maar aanwinst zou ik het niet noemen. 

 Het geeft aan dat Laarbeek klaar is voor zo`n evenement. 

 Levert veel geluidsoverlast 
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2 ‘WiSH Outdoor is een aanwinst voor de 
gemeente Laarbeek’. 
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Toelichting 

 Teveel geluidsoverlast voor de gemeenschap 

 Niets voor mij persoonlijk maar lof voor alle WISH medewerkers/vrijwilligers 

 Ik vind het jammer dat het zo groot is geworden aan de ene kant!  

 Het was een prachtig evenement en het is een prachtig evenement. 

 Geen ervaring, dit wordt eerste keer. 
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3 Hoe vindt u dat WiSH Outdoor zich 
ontwikkeld heeft van de eerste editie tot en 

met nu? 



 
 

4 
 

Wat vinden de mensen van Wish, die nooit zijn gegaan? (= categorie 4 bij vraag 8; 62% ) 
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4 Hoe vindt u dat WiSH Outdoor zich 
ontwikkeld heeft van de eerste editie tot en 

met nu? 


